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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe került a magyar adófizetőknek a 
Sámándob-beruházás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu  oldalon  található  „Átadták  a  milánói  világkiállításról  hazaszállított,  majd  Karcagon
milliárdokat  elnyelő  Sámándobot„  című  cikkben  arról  írnak,  hogy  „elkészült  a  Karcag  Kincse
Művészeti  és  Konferencia  Központ,  aminek  csütörtökön  tartották  az  átadóünnepségét,  ahol  ön
mondott beszédet.”:

„A Varga Mihály pénzügyminiszter által megnyitott épületben a tárcavezető kijelentette: Európa
akkor lehet erős, ha erős nemzetállamokra épül, és megőrzi zsidó-keresztény kultúráját, a nemzeti
kormány minden olyan fejlesztést támogat, amely a magyar kultúra megőrzését szolgálja, bár arra
nem derült fény, hogy a sámándob szerinte a zsidó, vagy a keresztény kultúrához kötődik-e.

A városban született Varga a kormányszólamokat ismételve felhívta a figyelmet arra, hogy olyan
időket élünk ma Európában, amikor a közösségi identitást meghatározó sarokpontokat – legyen az
nemzeti, kulturális vagy épp vallási kötődés – igyekeznek elmosni, kiiktatni az európai kultúrából.
Széles  ehhez  az  eszköztár:  kevert  népesség  létrehozása  bevándorlással,  templomrombolás,
genderpropaganda, vagy ha a szükség úgy hozza, pénzügyi zsarolás is.”

 

Kérdezem Önt:

Mennyibe került a magyar adófizetőknek a Sámándob-beruházás?

 

Budapest, 2024. március 8.
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